



YaraTera Krista™ K PLUS

SOLUBLE POTASSIUM NITRATE

13-0-46

Guaranteed Analysis **CAN/EN**
Total Nitrogen (N)13%
13% Nitrate Nitrogen
Soluble Potash (K₂O)46%

Derived from Potassium Nitrate.

Guaranteed by
 Yara North America, Inc.
 100 N. Tampa Street, Suite 3200
 Tampa, FL 33602
 For Yara International ASA,
 Norway

Product of Jordan

There are no implied warranties of merchantability or fitness with respect to these products, nor are there any expressed warranties other than as may be contained in any guaranteed analysis that may accompany the product. Buyer assumes all risk to person and property in the use, handling or storage of the product. Seller's liability is limited to the full amount of the purchase price, with the waiver of any incidental or consequential damages being an expressed provision of this sale.



Warning.
May intensify fire; oxidizer.
Keep away from heat, hot surfaces, sparks, open flames and other ignition sources. No smoking.
Keep away from clothing and other combustible materials. In case of fire: Use flooding quantities of water to extinguish. Product forms slippery surface when combined with water.

Use in accordance with recommendations of a qualified individual or institution such as, but not limited to, a certified crop advisor, agronomist, university crop extension publication, or apply according to recommendations in your approved nutrient management plan.

Scan the QR code for Product and Safety Information



HANDLE THIS PRODUCT PROPERLY. TO ASSURE OPTIMUM QUALITY AND PERFORMANCE: USE CLEAN, DRY AND WELL MAINTAINED EQUIPMENT. IN CASE OF TRANSPORTATION EMERGENCY CALL (CANADA) CANUTEC 1-613-996-6666

Questions/Information
Customer Service: 800-234-9376
Visit our web site
www.yaracanada.ca

Net Bulk Weight:
see weight
certificate

Analyse garantie **CAN/FR**
Azote total (N)13 %
13 % azote nitrique
Potasse soluble (K₂O) 46 %

Dérivée du nitrate de potassium

Garanti par :
 Yara North America, Inc.
 100 N. Tampa Street, bureau 3200
 Tampa, FL 33602
 Pour Yara International ASA, Norvège

Produit de Jordanie

Il n'y a aucune garantie implicite de qualité marchande ou de convenance concernant ces produits, non plus qu'il y a toutes garanties explicites autre que celle qui peut accompagner toute analyse garantie de ce produit. L'acheteur assume tous les risques envers les personnes et la propriété reliés à l'utilisation, la manutention ou l'entreposage de ce produit. La responsabilité du vendeur se limite au montant total du prix d'achat avec renonciation pour tous dommages accidentels ou corrélatifs étant une clause explicite de cette vente.



AVERTISSEMENT :
Peut intensifier le feu ; comburant.
Garder loin des sources de chaleur, des surfaces chaudes, des étincelles, des flammes et autres sources d'allumage. Interdit de fumer. Garder loin des vêtements et autres matériaux combustibles.
En cas de feu : Pour éteindre, utiliser un grand volume d'eau. Le produit rend les surfaces glissantes lorsque combiné à l'eau.

Utiliser selon les recommandations d'une personne qualifiée ou d'une référence comme, mais non limitée à, un conseiller agréé en cultures, un agronome, une publication universitaire de vulgarisation relative aux cultures, ou appliquer selon les recommandations de votre plan de fertilisation approuvé.

Balayer le code QR pour obtenir de l'information sur le produit et la sécurité.



MANUTENTIONNER CE PRODUIT DE FAÇON CONVENABLE. POUR ASSURER QUALITÉ ET PERFORMANCE OPTIMALES : UTILISER DE L'ÉQUIPEMENT PROPRE, SEC ET BIEN ENTRETENU. EN CAS DE TRANSPORT D'URGENCE APPELEZ CHEMTREC, 1-800-424-9300

Questions/Information **Poids net en vrac :**
Services à la clientèle : 800-234-9376 **Voir le certificat**
Veillez visiter notre site web **du poids**
www.yaracanada.ca